



香港學界體育聯會 第二十四屆會員周年大會

獲接納親臨會場出席的學校代表名單

茲提述有關香港學界體育聯會第二十四屆會員周年大會的通告，周年大會謹定於二零二一年七月七日(星期三)下午三時正假香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓賽馬會演講廳(「會場」)舉行。

鑑於新型冠狀病毒疫情及保障出席者的健康及安全，會員學校代表必須預先登記出席意向並經已截止。由於登記親臨的人數未有超逾上限，因此，所有登記已獲全數接納。

獲接納親臨會場出席的代表名單(以學校名稱識別)已詳列附頁，稍後於7月5日透過登記電郵通知有關學校。

所有親臨出席的代表，必須遵守及注意下列於周年大會上採取的防疫措施：

1. 必須出示確認電郵及簽到；
2. 進入會場前，必須接受體溫檢測及遞交已填妥及簽署的健康申報表；
3. 如有發燒或急性呼吸道感染徵狀(如咳嗽、氣促等)，或有其他明顯身體不適，或正接受政府指定的強制檢疫，或任教之學校實施暫停部份班別或全校面授課堂的安排，均不得進入會場；
4. 進入會場時及會議進行期間，必須自備並佩戴口罩；
5. 為確保維持適當的社交距離，每位與會人士將安排指定座位。

未獲接納親臨出席的代表將不會獲准進入會場，但仍可透過網上平台(zoom)出席周年大會。有關登入資料，將於會議當天上午發送至出席回條上提供的電郵地址；如未有填覆資料，則發送至學校註冊的電郵地址。

如有任何查詢，請致電 2711 9182 (港九地域) 或 2711 2823 (新界地域) 與本會職員聯絡。

鄧嘉珮
董事會秘書

日期：二零二一年六月三十日



THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION
24th ANNUAL GENERAL MEETING

Allocation of Right of Admission to the AGM Venue

Reference is made to the Notice of the 24th Annual General Meeting (“AGM”) of The Hong Kong Schools Sports Federation to be held at 3:00pm on Wednesday, 7th July 2021 in the Jockey Club Lecture Theatre of Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong (“AGM venue”).

Due to the coronavirus epidemic and to ensure the health and safety of attendees, prior registration for the attendance in person at the AGM is required and has been due. Since the number of registrations did not exceed the limited capacity, all registrations have been fully accepted.

Please refer to the attachment for the confirmed school list for the “right of admission to the AGM venue”. Representatives who may attend the AGM in person will be notified individually by email on 5 July 2021.

All attendees are reminded to observe and note the following precautionary measures which will be implemented at the AGM:

1. Representatives will be required to provide the confirmation email and sign in at the registration counter;
2. Each attendee will be required to submit a signed and completed health declaration form, and compulsory body temperature checks will be conducted before admitting to the AGM venue;
3. Any person with fever or has any flu-like symptoms or is otherwise apparently unwell, or who are under compulsory quarantine, or having partial or complete suspension of face-to-face classes in your school, will not be admitted to the AGM venue;
4. Each attendee will be required to wear their own face mask prior to admission to the AGM venue and throughout the meeting;
5. Each attendee will be assigned a designated seat to maintain appropriate social distancing.

For those who have not been allocated the right of admission will not be admitted to the AGM venue, but can also join the online AGM via video conferencing (zoom). Login information for the online AGM will be sent on the morning of the meeting to the email provided in the reply slip, or alternatively, to the school registered email if a reply was not given.

For enquiries, please contact the Secretariat at 2711 9182 (HK Island & Kowloon) or 2711 2823 (New Territories).

Carmen Tang
Secretary of the Board

Date: 30th June 2021

香港學界體育聯會
第二十四屆會員周年大會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION
24th ANNUAL GENERAL MEETING

日期：2021年7月7日 (星期三)

Date : 7 July 2021 (Wednesday)

時間：下午3時正

Time : 3:00 p.m.

地點：奧運大樓演講廳

Venue : Jockey Club Lecture Theatre of Olympic House

獲接納親臨會場出席的學校代表名單 (以學校名稱識別)

Confirmed School List for the Right of Admission to the AGM Venue

	序號 No.	學校名稱	Name of School
小 學 PRIMARY SCHOOLS	1	佛教黃焯菴小學	Buddhist Wong Cheuk Um Primary School
	2	九龍灣聖若翰天主教小學	Kowloon Bay St. John the Baptist Catholic Primary School
	3	天主教領島學校	Ling To Catholic Primary School
	4	聖公會蒙恩小學	SKH Mung Yan Primary School
	5	聖公會聖雅各小學	SKH St. James' Primary School
	6	仁愛堂田家炳小學	YOT Tin Ka Ping Primary School
中 學 SECONDARY SCHOOLS	7	神召會康樂中學	Assembly of God Hebron Secondary School
	8	佛教筏可紀念中學	Buddhist Fat Ho Memorial College
	9	明愛莊月明中學	Caritas Chong Yuet Ming Secondary School
	10	拔萃女書院	Diocesan Girls' School
	11	鳳溪第一中學	Fung Kai No. 1 Secondary School
	12	德望學校	Good Hope School
	13	港九街坊婦女會孫方中書院	H.K. & Kln. Kaifong Women's Association Sun Fong Chung College
	14	協恩中學	Heep Yunn School
	15	香港青少年培育會陳南昌紀念學校	Hong Kong Juvenile Care Centre Chan Nam Cheong Memorial School
	16	伊利沙伯中學舊生會中學	Queen Elizabeth Sch. Old Students' Assn. Secondary School
	17	香港扶幼會則仁中心學校	Society of Boys' Centres Chak Yan Center School
	18	聖保祿學校(中學部)	St. Paul's Convent School (Secondary Section)
	19	新會商會陳白沙紀念中學	SWCS Chan Pak Sha School
	20	港青基信書院	YMCA of Hong Kong Christian College